



## JOB OPPORTUNITIES IN THE SECONDARY SECTION

### EXPERIENCED BUSINESS TEACHER

Are you looking for a new challenge? Are you ready to share your expertise and passion for your specialism with our students?

Bordeaux International School has a vacancy for a well-qualified and experienced teacher of A-Level Business to small groups of motivated students in a truly international environment.

#### Key responsibilities

- To guide students through the course with enthusiasm
- To inspire and motivate students through excellent subject knowledge and use of a range of up-to-date resources and case studies
- To prepare lessons in line with learning objectives and course information from Cambridge Assessment International Education (CAIE)
- To ensure that every student makes progress in the course, making adaptations to tasks where necessary to achieve this
- To mark assignments and complete personalised reports for every student
- To complete daily student registers and other administrative processes as required
- To lead students in course-related Field Trips or practical activities
- To complete all required training and attend key meetings during the school year
- To collaborate with the wider teaching faculty for shared ideas and cross-curricular collaboration
- To engage in other areas of school life and work with the wider school team to create an outstanding learning environment

#### Position details

- Teaching would take place over two to three days from Monday to Friday
- There will be compulsory online training to complete before starting the role, as well as in-person training before the school year begins and at fixed times during the school year.
- Whilst key teaching materials are provided, teachers are expected to use these materials as a guide and adapt their lesson plans to their students' interests and to contribute their own expertise and knowledge from the field.

#### Person specification

This job would suit someone who displays the following **key attributes**:

- An in-depth and wide-ranging knowledge of the Cambridge Business programme;
- The passion to inspire the future generation of students in their field;
- Enthusiasm, confidence and creativity;
- Determination to excite students through their learning;
- Fluency in English;
- Good organisational skills;

- An excellent ability to communicate complex information and adapt to different learning styles and abilities.

### **Essential Qualifications:**

- Completion of an undergraduate degree (or higher) relating to their chosen subject.
- PGCE or Master's degree (or international equivalent) in the subject to be taught or one closely related.

### **Desirable Qualifications / Experience:**

- Experience of teaching their subject to students of the relevant age group
- Knowledge of Cambridge international A-Level syllabus

### **Extra Information:**

We are offering a part-time position comprising **9 teaching hours** (plus 9 hours of preparation) and **0.5 hours** of Duty per week as follows:

Salary: from **19,88 €** to **20,82€** gross per month (**plus bonuses**) depending on experience (plus profit sharing scheme for all employees).

Bordeaux International School is situated in the heart of the city and has been in existence for 35 years. Bordeaux is an historic town renowned for its architecture and its connection with the wine industry. It has a modern public tramway system and a reputation for being one of the safest cities in France. With an excellent climate and vast range of cultural activities, it is also listed as the world's largest urban UNESCO World heritage site. Bordeaux is considered one of the best places to live in France for quality of life - named European City 2015 - and has been voted third in the ranking for the most appealing city in France. Bordeaux is close to fantastic beaches, beautiful countryside, and benefits from a 2-hour high-speed train link with Paris and an international airport with regular, affordable flights to the UK.

*We incorporate equality into all we do, making every effort to eliminate discrimination, create equal opportunities and develop good working relationships.*

*Aligned with the recommendations of the International Taskforce on Child Protection, we hold ourselves to a high standard of effective recruiting practices with specific attention to child protection.*

### **Working at BIS**

Candidates must have a valid working paper for France.

This post is a fixed term contract (CDD), that may become permanent in the following years depending on student numbers.

Your written application (with photo I.D), including CV, covering letter and at least two references, should be addressed to Luci Bergey at : [contact@bis33.com](mailto:contact@bis33.com)

## OFFRE D'EMPLOI

### PROFESSEUR DE GESTION EXPÉRIMENTÉ

Vous êtes à la recherche d'un nouveau défi ? Vous êtes prêt à partager votre expertise et votre passion pour votre spécialité avec nos élèves ?

Bordeaux International School recherche un professeur expérimenté et qualifié pour enseigner la gestion à de petits groupes d'élèves motivés dans un environnement international.

#### Principales responsabilités

- Guider les étudiants avec enthousiasme tout au long du cours
- Inspirer et motiver les élèves grâce à une excellente connaissance du sujet et à l'utilisation d'une gamme de ressources actualisées et d'études de cas.
- Préparer les cours en fonction des objectifs d'apprentissage et des informations sur les cours fournis par Cambridge Assessment International Education (CAIE).
- S'assurer que chaque élève progresse dans le cours, en adaptant les tâches si nécessaire pour y parvenir.
- Noter les travaux et rédiger des rapports personnalisés pour chaque élève.
- Remplir les registres quotidiens des étudiants et effectuer d'autres tâches administratives, le cas échéant.
- Diriger les étudiants lors des excursions ou des activités pratiques liées au cours.
- Suivre toutes les formations requises et assister aux principales réunions au cours de l'année scolaire.
- Collaborer avec l'ensemble du corps enseignant afin de partager des idées et d'assurer une collaboration interdisciplinaire.
- S'impliquer dans d'autres domaines de la vie scolaire et travailler avec l'ensemble de l'équipe de l'école pour créer un environnement d'apprentissage exceptionnel.

#### Détails du poste

- L'enseignement se déroule sur deux ou trois jours, du lundi au vendredi.
- Une formation en ligne obligatoire sera suivie avant l'entrée en fonction, ainsi qu'une formation en personne avant le début de l'année scolaire et à des moments déterminés au cours de l'année scolaire.
- Le matériel pédagogique est fourni, mais les enseignants sont censés l'utiliser comme un guide et adapter leurs plans de cours aux intérêts de leurs élèves, tout en apportant leur propre expertise et leurs connaissances dans ce domaine.

#### Caractéristiques de la personne

Ce poste conviendrait à une personne présentant les qualités suivantes :

- Maîtrise de l'anglais
- Une connaissance approfondie et étendue du programme de Cambridge Business
- La passion d'inspirer la future génération d'élèves dans leur domaine
- Enthousiasme, confiance et créativité

- Détermination à passionner les élèves dans leur apprentissage
- Bonne capacité d'organisation
- Une excellente capacité à communiquer des informations complexes et à s'adapter à différents styles et capacités d'apprentissage.

#### **Qualifications essentielles :**

- Diplôme de premier cycle (ou plus) dans le domaine choisi.
- Diplôme d'études supérieures ou maîtrise (ou équivalent international) dans la matière enseignée ou dans une matière étroitement liée.
- Qualifications/expérience souhaitables :
- Expérience de l'enseignement de leur matière à des élèves de la tranche d'âge concernée.
- Connaissance du programme international A-Level de Cambridge.

#### **Informations supplémentaires :**

Nous proposons un poste à temps partiel comprenant **9 heures d'enseignement (plus 9 heures de préparation) et 0,5 heure de surveillance** par semaine, comme suit :

**Salaires bruts : Horaire de 19,88 € à 20,82€ plus primes.**

L'Ecole Internationale de Bordeaux est située au cœur de la ville et existe depuis 35 ans. Bordeaux est une ville historique réputée pour son architecture et son lien avec l'industrie du vin. Elle dispose d'un système de tramway moderne et a la réputation d'être l'une des villes les plus sûres de France. Dotée d'un excellent climat et d'un large éventail d'activités culturelles, elle est également inscrite au patrimoine mondial de l'UNESCO en tant que plus grand site urbain au monde. Bordeaux est considérée comme l'un des meilleurs endroits où vivre en France pour la qualité de vie - nommée Ville européenne 2015 - et a été élue troisième dans le classement de la ville la plus attrayante de France. Bordeaux est proche de plages fantastiques, d'une campagne magnifique et bénéficie d'une liaison ferroviaire à grande vitesse de deux heures avec Paris et d'un aéroport international proposant des vols réguliers et abordables vers le Royaume-Uni.

Nous intégrons l'égalité dans tout ce que nous faisons, en nous efforçant d'éliminer la discrimination, de créer l'égalité des chances et de développer de bonnes relations de travail.

Conformément aux recommandations du "International Taskforce" sur la protection de l'enfance, nous nous imposons des normes élevées en matière de pratiques de recrutement efficaces, en accordant une attention particulière à la protection de l'enfance.

#### **Travailler à BIS**

Les candidats doivent avoir un document de travail valide pour la France.

Ce poste est un contrat à durée déterminée (CDD), qui pourrait devenir permanent dans les années à venir en fonction du nombre d'élèves

Votre candidature écrite (avec photo d'identité), comprenant un CV, une lettre de motivation et au moins deux références, doit être adressée à Luci Bergey à : [contact@bis33.com](mailto:contact@bis33.com)